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FAPAS 能力验证申请表 

FAPAS/FEPAS/GeMMA/LEAP 能力验证申请表 

 

单位名称:  部门:  

*请在右侧空格填选开具：          1、普通发票                           2、增值税专用发票 发票类别： 

地址/邮编:  联系人:  

email 邮箱:  手机： 电话:  

*如选择开具增值税专用发票，请在递交申请表时提供完整的开票信息（可以询问财务部门） 

 

 

注意事项： 

1. 申请表格提交：表格填写清晰、完整、正确后，请盖章签字,并将扫描件发 email 回复我们，我们在 3 个工作日内处理。

FAPAS 提供的测试样品量应该是足够的；若需要额外样品，请在下述表格中打，需另行收取额外样品费用。但额外样

品的分析结果，FAPAS 将不做评价；若需要评价报告，请申请该轮水平测试 2 次。 

2. 订单取消：如在报名截止日期前未收到您的款项,我们将取消您的定单。申请表递交后，申请人若需取消测试，则：以

本计划测试样品派发时间为基准，提前一个月以上的，将保留 50%的测试费用作为信用额度，只能用于下次报名的费用

抵扣；若是在 1 个月内取消报名，仍须全额支付测试费用。 

3. 测试样品签收：测试样品将会通过国际特快运送，抵达中国口岸后由 Fapas 中国代理处全权负责测试样品的海关清关、

国内递送事宜。完成样品清关会及时转运至参与实验室并发送 email 通知，请根据邮件提供的运单号及时跟踪和查收。 

4. 测试报告提交时间：测试样品发出后，根据不同测试计划，一般有 2-6 周的时间可用于测试。准确截至时间请参阅该

测试轮的《Instructions Letter》，可使用 fapas 账号登陆 www.fapas.com 获取。请务必在此日期前反馈实验结果。 

5. 评估报告：电子评估报告一般在测试结束后五周内发放给参加测试单位，请及时登录 www.fapas.com 获取。  

6. Email 邮箱：Fapas 给用户所有的通知均通过 Email 方式发出，用户需定期检查邮箱并保证登记邮箱正确可用，如未收

到我们的邮件，请检查是否设置了屏蔽或被邮箱自动标示为垃圾邮件。请将 Fapas 中国代理处的邮箱地址 

fapas_cn@163.com , fapaspt@126.com 及 Fapas 英国的邮箱地址 info@fapas.com 加入邮箱设置的白名单。 

 

 

No. 测试编号 基质 Analyze 分析物  样品发出日期 额外样品 费用（￥） 

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

合计：  

*申请表格的中文翻译仅供参考，以英文为准 
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FAPAS 能力验证申请表 

 

如果您还对以下类别的能力验证感兴趣，请打钩  √  索取目录。 
食品理化   环境水，土壤理化   土工合成材料检测   

食品微生物   化妆品日化用品检测   建筑材料    

食品包装材料   玩具检测   感官检测（水、啤酒、果汁、

酸奶、包装材料等）   食品转基因   纺织品检测   

饮用水理化   皮革检测   描述性检测（巧克力、葡萄

酒、包装材料）   饮用水微生物   橡胶、塑料等聚合材料检测   

其它：   

 

 

Fapas公众号：  

1、能力验证重要信息更新 

2、优惠信息实施发布 

3、每月质控样品信息发布、最新能力验证计划发布。 

请识别以下二维码或搜索“Fapas能力验证”关注 Fapas公众号 

 
 
 
 

盖章：                                      签名：                                         日期：                  
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FAPAS 能力验证申请表 

FAPAS® /FEPAS/GEMMA/LEAP  ORDER FORM 

All samples & correspondence will be sent to this address unless indicated otherwise. Please 
complete your details and amend accordingly: 

Contact Name: 填写英文名请选择 title-- Ms or Mr Company Tel No:  

Company Name:  Company Fax No:  

Address:  MobilePhone No:  

Postcode:  e-Mail Address:  

Please make it sure that your above information is correct. 

INOVICE ADDRESS: Please advise us if your invoicing address is different from the above. 

TEST MATERIAL SIZE: We aim to supply test materials of a sufficient size for most types of analysis. Please indicate on this 
form if you need more test material than that stated. Additional test material prices are given on our price list. The purchase of 
additional test materials does not entitle you to receive an extra set of z-scores — please order the test twice if you require 
this service. 

COURIER DISPATCH: Tests marked F on the order form are dispatched by courier to reduce the time taken for the sample to 
reach your laboratory. Some are packed with ice blocks to prevent the sample undergoing large temperature fluctuations in 
transit but are not transported in refrigerated vehicles. Even if your sample does not arrive refrigerated it is still acceptable for 
use as it will have been chilled for the majority of its journey. All other test materials are sent by normal post unless courier 
service is requested. Please contact us for prices of sending other test materials and reports by courier. 

CUSTOMS & TEST MATERIAL RECEIPT: Test Materials are dispatched from FAPAS®, UK on the date stated on the order 
form unless you are informed otherwise. Please contact us if your postal sample has not arrived in 10 days. FAPAS® will e-
mail the airway bill number of your courier consignment to the sample contacts e-mail (if supplied) which will enable you to 
track your parcel (airway bill numbers are also available form the secure pages of the FAPAS® website). FAPAS® is not 
responsible for damage or loss of test materials due to problems in customs. If you require special import permits for importing 
certain types of test material into your country please inform us at lest 3 weeks prior to dispatch date. Please refer to terms 
and conditions for full details. Please note due to charges now incurred by FAPAS® we have to make a small charge for  
phytosanitary certificates. 

RETURNING RESULTS: Participants generally have 6 weeks to return results after a test material is dispatched. However for 
some analysis a shorter timescale is necessary due to the nature of the material/analyte. These tests are indicated on the 
programme. 

FAPAS® REPORTS: Price of the proficiency test includes access to an electronic copy of the report for the sample contact 
and an additional contact if required. Reports are normally available on our website within 5 weeks of the closing date of the 
test.  

The proficiency test no. 
requested: Please see the application form in chinese. 

I apply to join the FAPAS Programme on the basis of the Fera Standard Terms and Conditions 
for proficiency Testing Schemes document. 

 

Stamp:                                  Signature:_________________  Date:___________ 
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